
Beste Zwalmenaren

Heb je vragen, suggesties of opmerkingen? Spreek dan zonder twijfel 
onze bestuursleden of mandatarissen aan of stuur een mailtje naar 
zwalm@n-va.be. Wij staan klaar om te luisteren en mee te denken!

Het zijn lastige tijden. Het menselijk leed dat de oorlog van 
Poetin in Oekraïne aanricht, is onmeetbaar. Dank aan iedereen in 
Zwalm die op de een of de andere manier probeert bij te dragen 
aan het verzachten van de pijn van de getroffenen. De impact 
van de oorlog is wereldwijd voelbaar. Net nu we de coronapandemie 
achter ons laten, swingen de prijzen voor gas, olie, benzine de 
pan uit. De voedselprijzen stijgen mee en bouwen of verbouwen 
wordt zeer duur. Laat ons hopen dat het gezond verstand snel 
zegeviert en dat vrede een einde maakt aan de vreselijke taferelen 
die elke dag het nieuws en onze tijdlijnen op de sociale media 
teisteren.

Stikstofakkoord
In Vlaanderen worden momenteel de gemoederen beroerd door 
het stikstofakkoord dat Jan Jambon met de Vlaamse coalitie-
partners kon sluiten. Onze vastberaden minister Zuhal Demir 
probeert dat beladen dossier - een niet zo fraaie erfenis - in de 
haar gekende no-nonsense stijl aan te pakken en op te lossen. 
Lastig, maar ze kan dat, met respect voor de betrokken partijen.

Wandelparadijs
Ondertussen liet het Regionaal Landschap Vlaamse Ardennen 
een ‘Trage wegenplan’ op ons los. Alle mogelijke trage wegen 
(sommigen logisch, anderen absurd) staan erin opgesomd. Met 
N-VA Zwalm streven we naar een zo groot mogelijk draagvlak 
en willen we aanslepende juridische procedures met langdurige 
onrust voor de Zwalmenaren vermijden. Zwalm mag verder 
vervellen tot een prachtig wandelparadijs maar met respect voor 
onze bewoners en landbouwers. 

Op 24 april ging ons gekende spaghettifestijn in hybride vorm 
door. Het was fijn om onze leden en sympathisanten terug te 
zien en bij te praten. Bedankt aan iedereen die langskwam. 
Ons lokaal N-VA-team zette alle zeilen bij om er een geslaagde 

en lekkere editie van te maken: er werd maar liefst 250 liter 
spaghettisaus klaargemaakt!

Bedankt, Freddy!
Afsluiten doe ik met een dankwoord aan mijn voorganger Freddy 
Huyghebaert, die onze N-VA-afdeling negen jaar lang gezwind 
leidde als voorzitter. Hij is nu ondervoorzitter en blijft de trekker 
van onze activiteiten. Daarnaast dank ik alle leden die mij op 
28 maart unaniem tot hun voorzitter verkozen. Ik zal ons team 
vooruit stuwen om met visie, inzet en respect van Zwalm een 
nog betere plek te maken voor alle Zwalmenaren.

Sarne De Vliegher
Voorzitter
sarne.devliegher@n-va.be

11 SEPTEMBER: ‘Ben en de beestjes’

Op 11 september 2022 gaan we op stap met minister van 
Dierenwelzijn Ben Weyts. We stippelen een mooie, Zwalmse 
wandeling uit voor mens en dier. Samen met onze viervoeters, 
de minister, N-VA Zwalm en al wie wil, trekken we eropuit. 
Hou onze sociale mediakanalen in de gaten voor verdere info.

Zwalm
N-VA Zwalmwww.n-va.be/zwalmzwalm@n-va.be
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N-VA Zwalm kiest nieuw bestuur

Werken Krekelstraat
In Zwalm werd het stuk van de Krekelstraat en de 
Rekegemstraat (bovenaan de Zwalmmolen) heraangelegd. 
Het wegdek vertoonde er scheuren en was op sommige 
plaatsen meer dan tien centimeter verzakt.

“Het gevolg van de beweging van de geologische lagen”, verklaart 
schepen van Openbare Werken Peter Van Den Haute. “Regenwater 
zakt door de verschillende grondlagen tot het op een quasi ondoor-
dringbare kleilaag komt op 17 meter diepte. Het zoekt zich dan een 
weg en zet de bovenliggende lagen in beweging. Daardoor scheuren 
en verzakken wegen, maar ook bijvoorbeeld huizen kunnen zo 
barsten en verschuiven. Het volledige wegdek werd over een lengte 
van meer dan 100 meter afgegraven. De nieuwe onderlaag bestaat 
onder andere uit gewapend beton, wat een betere weerstand biedt 
tegen die vorm van geologische erosie. Hopelijk kunnen we nu 
opnieuw een tijdje verder”, aldus nog Van Den Haute.

Schepen van Openbare Werken 
Peter Van Den Haute

Baudewijn Diependaele, Koenraad Beaufays, Michel Terryn, Christine Vallat (BCSD-lid), 
Louis Ide (gemeenteraadslid) en Peter Van den Haute (schepen) vervolledigen het bestuur.

Op maandag 28 maart kwamen de leden van N-VA Zwalm bijeen om een nieuw afdelingsbestuur te verkiezen.

Freddy Huyghebaert stelde zich geen kandidaat meer als 
voorzitter omdat dat statutair niet mogelijk is. Hij werd wel 
verkozen tot ondervoorzitter en organisatieverantwoordelijke. 
Het voltallige bestuur dankt Freddy oprecht om de ploeg 
gedurende negen jaar prima te leiden!

Sarne De Vliegher werd door de leden tot nieuwe voorzitter 
verkozen. Sarne is getrouwd en vader van twee voetballende 
zonen (in Munkzwalm en Boekel). Sarne is professor aan de 
Faculteit diergeneeskunde van de UGent. Hij draait al een 
tijdje mee in het bestuur en zet nu de stap naar het voorzitter-
schap.

Toekomstbestendig besturen
Sarne De Vliegher: “Als kersverse voorzitter wil eerst en 
vooral iedereen bedanken die mijn kandidatuur steunde. 

Daarnaast wil ik uitdrukkelijk, samen met onze mandata-
rissen, bestuursleden en leden, verder aan de weg timmeren. 
Samen willen we van Zwalm (nog meer) een plek te maken 
waar alle Zwalmenaren, jong en oud, het echt goed hebben, 
met respect voor onze prachtige natuur, erfgoed en dorpen 
en veel aandacht voor het welzijn van onze dieren. De 
komende drie jaar zullen we, samen met onze coalitiepart-
ners, Zwalm duurzaam, onderbouwd, constructief en 
toekomstbestendig besturen. En dat in overleg met de 
Zwalmenaren en hun vertegenwoordigers en verenigingen.

Het bestuur koos ook een nieuwe secretaris: Lut Flamang. 
We danken Alexander Soenen voor het vele werk. Alexander 
neemt voortaan de communicatie (website en sociale media) 
van onze afdeling op zich. Wim d’Hossche blijft penning-
meester en Hendrik De Bock blijft ledenverantwoordelijke.

zwalm@n-va.be
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Erfgoedwandeling
Wie de benen nog eens wil strekken, kan nog steeds onze 
erfgoedwandeling lopen of fietsen. Naar aanleiding van de 
Erfgoeddag kon je in de rijke geschiedenis van onze Zwalmse 
scholen duiken. Dat kan nu nog steeds. De kaartjes zijn er 
en de app werkt nog. Ook toeristen kunnen de wandeling 
ontdekken op de vernieuwde Zwalmse toeristische website.

Avondmarkt
Wie langskwam op de avondmarkt, zal het zonder twijfel 
gemerkt hebben: onze avondmarkt zit in een nieuw kleed-
je. Er waren ook een pak meer standhouders in vergelijking 
met de vorige editie.

Opruimactie
Op 26 maart ging de grote opruimactie door in Zwalm. Ook 
onze N-VA’ers waren zoals elk jaar van de partij. We namen 
voornamelijk de Latemdreef voor onze rekening. De oogst was 
‘goed’, maar minder dan andere jaren én dat is pas echt goed 
nieuws! Samen houden we onze mooie gemeente netjes.

N-VA Zwalm in actieNieuwtjes uit onze gemeente

Eerste editie Zwalmse nachtloop
De eerste editie van de 
Zwalmse nachtloop 
werd een voltreffer. Met 
125 deelnemers is het 
evenement zeker voor 
herhaling vatbaar!

Spaghettifestijn was 
een schot in de roos

Extra dwarsroosters
De recente overstromingen nopen tot handelen. Zo werden er 
extra dwarsroosters op Rekelberg aangebracht, alsook op de 
Caildenberg. Er komen ook extra waterkolken op de Dries en 
in de Paulatemstraat.

Geniet van de
Vlaamse feestdag!

www.n-va.be/zwalm
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Anneleen Van Bossuyt
Kamerlid

Mathias Diependaele
Vlaams minister van Financiën 
en Begroting

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


